
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     
  

Vaunukankaan koulu ja päiväkoti     
  

Kokous 26.1.2025 klo 14–14:45 Teams-kokous  

     
Osallistujat:      
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Janne Mellin, rehtori  
Kati Aalto, työterveyshoitaja  

Susanna Korva, oppilaiden terveydenhuolto  

Pia Gummerus, terveystarkastaja   
Simo Aravuori, työsuojeluvaltuutettu   

Juho Malin, huoltajien edustaja, koulu 

Tiina Vesimäki, päiväkodin johtaja  

Kaisa Suomalainen, päiväkodin varajohtaja  

Anne Lindfors, työterveyshoitaja  

Mia Mountraki, työsuojeluvaltuutettu  

Kirsi Karttunen, laitoshuoltaja 
Heidi-Elina Mantere, puhtauspalvelupäällikkö 

Mika Virtanen, huoltajien edustaja, päiväkoti ja koulu  

  

  Muistio  

  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat   
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
  

2. Oireilijoiden määrän kartoitus  
 
a) Työterveydenhuolto   

Koulu: ei uusia oireiluilmoituksia.  
Päiväkoti: Vuonna 2025 kaksi ilmoitusta työterveyteen. Viimeisin sisäilmakysely 
on tehty syyskuussa 2019. 
 

b) Oppilaiden terveydenhuolto   

Ei paikalla 
 

c) Esihenkilön tieto   
Koulu: Yksi ilmoitus oppilaan vanhemmilta liikuntatunnin jälkeisestä 
huonovointisuudesta. Oppilas on ohjattu pitämään oirepäiväkirjaa. Jäädään 
seuraamaan tilannetta. Muuten tilanne ollut rauhallinen. 
 
Päiväkoti: Kaneleiden ryhmässä yksi lapsi oireilee poikkeuksellisen paljon. Oireet 
pahenevat hoidon aikana - vanhemmat olleet yhteydessä neuvolaan. Juuri 
kaneleiden ryhmässä on havaittu poikkeuksellisen suurta pölykertymää. 



 

Pippureiden ryhmässä yksi lapsi oireilee (uudempi puoli), vaihtamassa ryhmää 
kesällä korjattavaan ryhmätilaan.  
  

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
  

a) Tutkimukset  

Koulu: Ei tutkimuksia.  
Päiväkoti: Uudet sisäilman kuitumittaukset käynnissä. Tutkimusten tulokset 
saadaan huhtikuun loppuun mennessä. Jatkotoimenpiteet määräytyvät 
tutkimustulosten perusteella. 
 

b) Korjaukset  
Koulu: Viikolla 8 tehty tiivistyskorjausten paikkauksia. Tutkitaan tiivistysten 
pitävyyttä uudestaan ensi vuonna päiväkodin kanssa samaan aikaan. 
 

Päiväkoti: Tuotu lisää ilmanpuhdistimia. Kuun vaihteessa kaikki ilmanpuhdistimet 
päivitetään Industlessin ilmanpuhdistimiin. Käyttäjä on todennut ko. mallisten 
laitteiden toimivan parhaiten. 
 

c) Käyttäjät-toiminnan järjestely  
Koulu: Ei uutta. 
Päiväkoti: Ei uutta. 

  

4. Uudet toimenpiteet   
Koulu: Ei suunnitteilla uusia korjauksia. Tiivistyskorjausten laadunvarmistusta 
jatketaan vuosittain. Tehdään seuraavan kerran vuonna 2026. 
Päiväkoti:   

• Ulkoseinärakenteiden tiivistyskorjauksia kesällä 2025, korjausaikataulu on 
6 viikkoa juhannuksesta lähtien. Korjaukset tehdään kaikkiin päiväkodin 
vanhemman puolen tiloihin. Ulkoseinärakenteet kapseloidaan 
kokonaisuudessaan ilmavuotojen estämiseksi. Korjausten jälkeen 
ilmanvaihto tullaan nuohoamaan ja säätämään. Esiteltiin tulevaa 
korjauslaajuutta korjaussuunnitelman avulla. 

 
Kysymys: voidaanko korjauksia laajentaa uudelle puolelle Pippureiden 
tiloihin? Vastaus: Ei voida, uudella puolella päiväkodin rakenteet ovat 
täysin erilaiset, eikä kesällä tehtäviä korjauksia voida soveltaa siellä. 
Uuden puolen rakenteissa ei ole tutkimuksin todettu korjausta vaativia 
vaurioita.  

  

5. Viestintä  
Koulu: 27.1. tiedotettu talvilomaviikon korjauksista. Ei välitöntä viestintätarvetta. 
 

Päiväkoti: 18.3. tiedotettu alkavista kuitumittauksista. Tiedotetaan seuraavaksi 
kesän korjauksista.  
 



 

6. Muita asioita 
Kaneleiden tiloissa on havaittu paljon pölykertymää yläpinnoilla jatkuvasta 
siivouksesta huolimatta. Pölykertymä näyttää huonepölyltä ja tekstiilikuiduilta - 
ei rakennusmateriaaleista koostuvalta. Ei tarkkaa tietoa mistä johtuu. Jatketaan 
tilanteen seurantaa yhteistyössä puhtauspalveluiden kanssa.  
 

Pohditaan sisäilmakyselyn järjestämistä ennen ja jälkeen kesän korjausten.  
 

   
6. Seuraavan kokouksen sopiminen  

Seuraava kokous maanantai 26.5. klo 14:00-14:45  

 

Sovittiin yhteisesti, että koulun edustajat eivät liity seuraavaan kokoukseen 
aikataulun ollessa lähellä koulujen loppumista. Seuraavassa kokouksessa läsnä 
on vain päiväkodin edustajat. Jatketaan normaalisti taas syksyn kokouksissa. 
 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14:28 

 


